

Besluitenlijst commissie Ruimte 11 november 2020

Aanwezig	
Tijdstip:	19:30 – 21:30 uur
Voorzitter:	mevr. M.B.M. Jansen
Commissiegriffier:	mevr. E.H. Hondelink-Rinsma
Leden:	mevr. T.J.E.M. Riswick-Keultjes (Lokaal Belang); dhr. H.A. Bulten (Lokaal Belang); dhr. E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang); dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); dhr. A.M. Meijer (CDA); dhr. H.T.W. Visser (CDA); dhr. B.J.F.M. van der Kroon (CDA); dhr. M.R.A. Lap (PvdA); dhr. W.J. Snelders (VVD); dhr. B.M. Kagei (GroenLinks); dhr. E. Verkampen (D66); dhr. E.R. van der Schaft (SP) en dhr. P.J.M. Freriks (Sociaal Zevenaar)
Collegeleden:	dhr. J.W.H. Winters, mevr. C.M. Koers-de Graaf en dhr. L.J.E.M. van Riswijk (agendapunt 6)
Overige aanwezigen:	n.v.t.
Afwezig met kennisgeving:	dhr. F.B.M. Evers (CDA); mevr. M. Dunnink (SP)

1	Opening en vaststellen agenda De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering. De suggestie wordt gedaan om agendapunt 6 "raadsvoorstel Regionale agenda 2021-2025 samenwerking regio Arnhem-Nijmegen" alleen in de commissie Middelen te behandelen. De overige commissieleden laten weten het onderwerp graag in deze commissie te bespreken met daarbij wel de vraag waarom het onderwerp zo laat is toegevoegd aan de agenda. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
2	Inspraak Er hebben zich geen sprekers gemeld.
3	Vaststellen besluitenlijsten vorige vergaderingen De commissie besluit de besluitenlijsten van de vergaderingen van 23 september jl. en 14 oktober jl. ongewijzigd vast te stellen.

4	Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties De commissie stelt de planningslijst en lijst toezeggingen en moties vast. Er wordt een verzoek gedaan om in het vervolg de planningslijst per commissie te filteren. De griffie zal dit afstemmen met het college.
5	Z/20/364646 Bestemmingsplan Beuningsestraat 4 te Aerdt De raad wordt voorgesteld om: 1. Het bestemmingsplan 'Beuningsestraat 4 te Aerdt' ongewijzigd vast te stellen, zowel in papieren vorm als digitaal, overeenkomstig de daartoe behorende verbeelding, regels en toelichting; 2. Geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening vast te stellen. <u>Commissie</u> Er wordt nog een vraag gesteld over mogelijke precedentwerking met andere dienst- en bedrijfswoningen. Een groot deel van de commissie ondersteunt het voorstel. <u>College</u> College laat weten dat er gedacht wordt in mogelijkheden. In dit geval gaat de bedrijfsfunctie eraf voor ontwikkelings- en toekomstmogelijkheden. Er is geen sprake van precedentwerking. <i>Conclusie</i> Het onderwerp wordt als HAMERSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.
6	Z/20/329303 Raadsvoorstel Regionale agenda 2021-2025 samenwerking regio Arnhem-Nijmegen De raad wordt voorgesteld in te stemmen de versterkte regionale samenwerking te starten met de regionale agenda 2021-2025 en de colleges opdracht te geven dit uit te voeren binnen de context van de nieuwe regionale samenwerking. Dit onderwerp is ook geagendeerd voor de commissie Middelen. Maar omdat de regionale samenwerking ook bij woningbouw, duurzaamheid, mobiliteit en overige ruimtelijke ordeningsvraagstukken van belang is, is de Regionale Agenda ook geagendeerd voor de commissie Ruimte. Dit raadsvoorstel is een vervolg op het raadsvoorstel over de versterking van de regionale samenwerking die geagendeerd is voor de commissie Middelen van 12 november. Over beide voorstellen moet in de raadsvergadering in onderlinge samenhang worden gesproken en besloten. Voor de commissie Ruimte gaat het om de volgende speerpunten (uit de 5 regionale opgaven van de Regionale Agenda): recreatie en toerisme, natuur en landschap, milieu en duurzaamheid,

	mobiliteit en bereikbaarheid, openbare ruimte, ruimtelijke ordening, volkshuisvesting, stads- en dorpsvernieuwing en water. <u>Commissie</u> De commissieleden stellen in de beraadslagingen vragen en opmerkingen over de angst dat de grote steden gaan “overrulen”, tussentijdse rapportages, de relatie met Emmerich en Montferland, de ervaringen in het verleden met de Stadsregio, de keuzevrijheid in deelname aan projecten, de dubbeling met het provinciaal beleid, de zorgen om de financiën, de noordtak van de Betuwelijn, de opgaven die lastig in te vullen zijn als sommige gemeenten niet meedoen, het inbrengen van sociale opgaven en het ingroeimodel. <u>College</u> College laat weten dat alles nog niet definitief is en dat het een ingroeiagenda betreft. De Stadsregio was een gemeenschappelijke regeling met een eigenstandige regeling waar je als gemeente mee kon instemmen. Deze regeling neemt zelf geen besluiten maar voert uit wat door de gemeenten wordt gevraagd. De doelstelling is ook om externe middelen (Europese subsidies) te verwerven en dat gaat regionaal makkelijker. Er zit veel provinciaal en bovenregionaal beleid in, maar dat is niet erg omdat de Provincie graag regionale initiatieven wil hebben en de Provincie steunt deze regeling. Er wordt altijd instemming gevraagd over waaraan het geld wordt uitgegeven. Iedere gemeente kiest zelf aan welke opgave ze mee willen werken of deel willen nemen. Als een gemeente deelneemt aan een opgave gaat de vrijblijvendheid er wel af en is het aan het college om ermee aan de slag te gaan. Als een gemeente niet meebetaalt aan een opgave, doet deze niet mee en mag die er ook niets van vinden. Het verzoek is om aan de voorkant aan te geven aan welke opgaven de gemeente absoluut niet mee wil werken. De raad kan zelf wat de financiën betreft een integrale afweging maken bij de Kadernota, volgend jaar voor de definitieve opgave. Wat de noordtak Betuwelijn betreft kunnen we met de hele regio naar het Rijk om één vuist te maken, alleen moet de regio er nog wel overeenstemming over bereiken. Verder lichten de collegeleden nog even kort de diverse opgaven in de Regionale Agenda toe. <i>Conclusie</i> Omdat het onderwerp ook geagendeerd is voor de commissie Middelen wordt het onderwerp als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.
7	Stand van zaken project rijkswegen A15 / A12 Vanwege de importantie en impact van dit ruimtelijke project staat dit onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen, voor de commissie is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg.

	De portefeuillehouder doet enkele mededelingen over toezegging project Witte Kruis (op verzoek van commissie wordt deze schriftelijk afgedaan) en de planning van de Factory Outlet Zevenaar (opening 1 ^e kwartaal 2022).
8	Stand van zaken duurzaamheid Vanwege de importantie en impact van dit project staat dit onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen, voor de commissie is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg. De portefeuillehouder doet enkele mededelingen over de in het kader van de Regeling Reductie Energiegebruik (RRE) ingevoerde waardebon van 70 euro die is uitgebreid voor VVE's en huurwoningen (Zevenaar heeft aanvraag ingediend bij het Rijk). De commissie stelt nog enkele vragen over de stand van zaken Fairtrade gemeente (staat op rood, komt nog naar raad) en het rapport van het Waterschap over de waterstanden en de waterhuishouding van de gemeente. <u>Toezegging</u> <u>Nagegaan wordt of het rapport over de waterstanden en de waterhuishouding van de gemeente en het Waterschap al ontvangen is en zo ja, dan zal deze aan de raad verstrekt worden</u>
9	Punten van orde commissie De leden van de commissie kunnen agendaverzoeken aan de commissie voorleggen. De fractie van Lokaal Belang stelt voor om de noordtak Betuwelijn als vast agendapunt op de agenda van de commissie Ruimte op te nemen. De commissie acht dit niet noodzakelijk en is van oordeel dat de portefeuillehouder de commissie op de hoogte kan houden bij het agendapunt mededelingen portefeuillehouders.
10	Mededelingen portefeuillehouders Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente mededelingen te doen. Er zijn geen mededelingen vanuit het college.
11	Rondvraag De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders. De commissieleden stellen vragen over: - de zienswijze provinciale omgevingsverordening - het artikel in het NRC Handelsblad over belastingontduiking door de British American Tobacco (BAT) Company en het gebruik van de naam BAT; een

	aantal commissieleden willen dit punt in hun fractieoverleg aan de orde stellen - de verlichting op de Fergusonbrug - het uitbaggeren van watergangen - de gaslozing van schepen in de Rijn bij Tolkamer en de handhaving hiertegen - glasvezel buitengebied Gelders Eiland - ongeval Babberichseweg/onrust bewoners en de communicatie hierover en eventuele maatregelen op korte termijn om de veiligheid te vergroten <u>College</u> Het college beantwoordt de vragen en doet de volgende <u>toezeggingen</u>: - Er komt nog een raadsinformatiebrief over de zienswijze Zevenaar op de Omgevingsverordening Provincie Gelderland (n.a.v. schriftelijke vragen GroenLinks) - Het college komt nog terug op het voorstel in de commissie om de naam BAT (British American Tobacco) te laten vervallen naar aanleiding van artikel in het NRC over de belastingontwijking van de BAT-company - Het college komt terug op de vraag of de verlichting die altijd vanaf de Fergusonbrug de lucht in scheen hersteld kan worden. - Het college gaat na bij de afdeling vergunningen of de gemeente geïnformeerd is over het vullen van zandgaten met bagger en licht vervuilde grond afkomstig van het uitbaggeren van watergangen (met name locatie Wezendonk). - Gaslozingen schepen in de Rijn bij Tolkamer: college zoekt de brief hierover op die samen met de Provincie naar het Rijk gestuurd is en zal deze vervolgens ter kennis brengen van de raad. - College zal contact opnemen met de Actiegroep Babberichseweg betreffende eventuele maatregelen verkeersveiligheid Babberichseweg
12	Sluiting De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.30 uur.